
VASTSELIINA GÜMNAASIUMI HOOLEKOGU KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Vastseliina                       18. november 2024 nr 1

Esimese  koosoleku  kutsus  kokku  Vastseliina  gümnaasiumi  direktor,  selleks  saadeti

12. novembril  liikmetele ekiri. 

Hoolekogu koosoleku toimumise alguse kellaaeg: 17.00

Hoolekogu koosoleku lõpu kellaaeg: 18.30

Hoolekogu koosolekut juhatas: Kristi Pettai

Hoolekogu koosoleku protokollija: Liis Tillmann

Hoolekogu liikmete nimed (koos märkega osalemise või puudumise kohta)

Ees- ja perekonnanimi Märge osalemise või puudumise

kohta
Jürgen Roop kohal 
Ingrid Kendra kohal
Erkki Koort kohal
Terje Kanarbik-Pettai kohal
Kristiina Normann kohal 
Meelis Räim kohal
Liis Tillmann kohal
Inga Siegert kohal
Üllar Tamm kohal
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Taavi Tuvike kohal
Kadi Lillmaa kohal
Merlis Pajustik kohal
Mariliis Tuvike   kohal
Urmas Juhkam   kohal
Raul Tohv   kohal
Signe Lass puudus
Sandra Rikas kohal

Koosolekul osalenud isikud, kes ei ole hoolekogu liikmed: 

Ees- ja perekonnanimi
Kristi Pettai - koolidirektor

Päevakord 

1. Hoolekogu esimehe valimine

2. Hoolekogu aseesimehe valimine

3. Esindaja valimine kooli õppenõukogusse

4. Info jagamine

Esimene päevakorrapunkt

1. Hoolekogu esimehe valimine

Õiguslik alus: Hoolekogu valib enda hulgast esimehe PGS § 73 lg 9.

Faktiline alus: Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse PGS § 73 lõike 9 kohaselt valib hoolekogu 

enda hulgast esimehe. Hoolekogu liige Üllar Tamm tegi ettepaneku valida hoolekogu 

esimeheks Taavi Tuvike ja Erkki Koort tegi ettepaneku Liis Tillmann. Ettepanek pandi 

hääletusele. 

Arutamise tulemus:

Hoolekogu otsustas valida hoolekogu esimeheks Taavi Tuvikese. 

Hääletamise tulemus: Taavi Tuvikese poolt oli 13 hoolekogu liiget, vastu 0 ja erapooletuid 0.

Liis Tillmanni poolt oli 1 hoolekogu liige, vastu 0 ja erapooletuid 2.
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Teine päevakorrapunkt

2. Hoolekogu aseesimehe valimine

Õiguslik alus: Hoolekogu valib enda hulgast esimehe PGS § 73 lg 9 .

Faktiline alus: Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse PGS § 73 lõike 9 kohaselt valib hoolekogu

enda hulgast aseesimehe.  Hoolekogu liige Taavi  Tuvike tegi  ettepaneku valida hoolekogu

aseesimeheks Liis Tillmanni.  Ettepanek pandi hääletusele. 

Arutamise tulemus:

Hoolekogu otsustas valida hoolekogu aseesimeheks Liis Tillmanni. 

Hääletamise tulemus: Poolt oli 16 hoolekogu liiget, vastu 0 ja erapooletuid 0.

Kolmas päevakorrapunkt

3. Esindaja(te) valimine kooli õppenõukogusse

Õiguslik  alus:  Haridus-  ja  teadusministri  määrus  23.  august  2010.a  määrus  nr  44  „Kooli

õppenõukogu ülesanded ja töökord“ § 5 lg 6. 

Faktiline  alus:  Hoolekogu  esimees  Taavi  Tuvike  selgitas,  et  tulenevalt  haridus-  ja

teadusministri 23. august 2010.a määruse nr 44 „Kooli õppenõukogu ülesanded ja töökord“ §

5 lõikest 6 on õigus  õppenõukogu koosolekust osa võtta hoolekogu esindajal.  Hoolekogu

esindamise  õigus  on  tulenevalt  õigusaktidest  hoolekogu  esimehel.  Teistele  hoolekogu

liikmetele  peab  hoolekogu  andma  volituse  hoolekogu  esindamiseks  õppenõukogus.

Hoolekogu  esimees  Taavi  Tuvike  tegi  ettepaneku  volitada  kooli  õppenõukogus  esindama

hoolekogu järgmise hoolekogu liikme: Ingrid Kendra.

Arutamise tulemus: 

Hoolekogu  otsustas  anda  volitus  kooli  õppenõukogu  koosolekul  hoolekogu  järgmisele

liikmele: Ingrid Kendra.
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Hääletamise  tulemus:  Hääletamise  tulemus:  Poolt  oli  16  hoolekogu  liiget,  vastu  0  ja

erapooletuid 0.

Neljas päevakorrapunkt

4. Info jagamine

1.  Kodulehel  on  kõik  vajalik  info,  mis  puudutab  hoolekogu   –  hoolekogu  koosseis  ja

hoolekogu puudutavad dokumendid. Et hoolekogus arutatud info jõuaks ka klassidesse.

2.  Mis  päev  ja  kellaaeg  võiks  olla  kõige  sobilikum  enamikele  hoolekogu  liikmetele

koosolekuks? Enamusele sobiks esmaspäev ja 17.15.

3.  Liikumistund  –  kas  jääb  hindeline,  sest  osad  lapsed  ei  julge  minna  tundi.  Jääb  siiski

hindeline, mis tuleneb seadusest. Tuleks suhelda õpetajaga ja sotsiaalpedagoogiga, et miks

laps ei julge minna.

4. Nutisõltuvus  – ei ole hetkel veel plaanis lauskeeldu kehtestada vaid siiski üritaks leida

lahendused,  millega  lapsed  ka  kaasa  lähevad.  Mõned  vahetunnid  näiteks  nutivabaks.

Mõeldakse ideid koos õpilasesindusega. Vanemate eeskuju siiski määrav.

5.  Gümnaasiumi  propageerimine  – kooli  poolt  läheb gümnaasiumi  esindus HaridusFestile.

Kas  paneme  üles  ka  info  Võru  kesklinna  nagu  eelmisel  aastal?  Võiks  küll,  sest  siiski

järjepidev reklaam toimib.

Kas  võiks  näidistunnid  olla?  Oleme  osalenud  õpilasvarjutuse  päeval,  aga  huvi  on  olnud

madal. Siiski võime õpilasvarjutusega jätkata.

Õpilastelt õpilastele tuleks teha rohkem reklaami. Õpilasesindus pakkus, et võiks teha Tik-

Tok konto koolile. Leida juhendaja, kes võiks seda eest vedada. Võibolla keegi väljastpoolt

kooli – pakuti Terje Kanarbik Pettai. Lugusid, mida kajastada – õpilased, kes on tagasi tulnud.

Kuidas  kajastada  olulisemaid  sündmusi,  võiks  võtta  eelnevalt  ühendust  valla

kommunikatsiooniinimesega, et kas saab ise kajastada üritust.

Kaasata rohkem ka valla kõrgemaid ametnikke üritustele, et oleksid kooli tegemistega kursis.

Spordikoordinaatorit kaasata.

6.  Hariduslepe  –  omavalitsus  ei  poolda  seda,  sest  on  paika  pandud nõudmised,  aga  raha

selleks juurde ei anta.
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7. Õpiteema  - Kuidas läheb õppimine 7.-9. klass, et taaskord ei selguks alles 9. klassis, et

vajalik on jäänud tegemata ja omandamata. 7.-9. klass hetkel ei ole väga suuri õpiprobleeme.

Probleemiks on pigem gümnaasiumi osa, kus on õpimotivatsioon madal. 

8. Lastevanemate üldkoosolek 26.11. kell 17.00.

Hoolekogu esimees Hoolekogu protokollija

Taavi Tuvike Liis Tillmann
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